
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL PLE DE 10 DE GENER DE 2023

Identificació de la sessió:

 Caràcter: ordinari 
 Data: 10 de gener de 2023
 Inici: 10: 05
 Finalització: 11:24
 Lloc: Sala de Sessions de l’Ajuntament de Sóller
 Convocatòria: primera i única

Assistents (16)
Batle – President    
Carlos Simarro Vicens

Tinents de Batle
1r Tinent de Batle: Sr. Carlos Darder Rosell
2a Tinenta de Batle: Sra. Maria del Mar Castañer Lozano
4t Tinent de Batle: Sr. Sebastián Luís Aguiló Roig
5e  Tinent de Batle: Jaume Bestard Matas  

Regidors: 
Miguel Nadal Vaquer
Andrea Pomar Capó
Llum Castañer Morenilla
Laura Celià Gelabert
Gabriel Suau Otero
Joan Carles Simó Artero
Elvira Assumpta Arbona Cortés
Jaume Mateu Lladó 
Maria de la Cruz Enseñat Alemany 
Maria del Mar Pérez Romero 
Catalina Maria Pizá Plaza 

Secretària:
Rosa Isabel Ripoll Coll
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Absents: 
3a  Tinenta de Batle: Sra. Catalina Maria Pomar Catany

Ordre del dia:

A) Part resolutiva.

1er.- Actes sessions anteriors.
2on.- Exp. 7085/21.- Projecte d’extensió de xarxa soterrada i escomesa elèctrica de baixa 
tensió per a un subministrament a habitatge unifamiliar, situat al polígon 4, parcel·la 750. 
3er  -  Exp.  9185/22.-  Aprovació  conveni  de col·laboració  amb l’Oficina  de Prevenció i 
Lluita  contra  la  Corrupció  a  les  Illes  Balears,  per  establir  l’ús  del  registre  de  Béns 
Patrimonials de la OAIB, per part d’aquest Ajuntament.

B) Comunicacions Oficials.

C) Precs i preguntes.

Constatada l’existència de quòrum legal, el Sr. Batle President obre la sessió.

Desenvolupament de la sessió.

A) Part resolutiva.

Primer.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors.

Es  dóna  compte  dels  esborranys  d’actes  pendents  d’aprovació:  ple  extraordinari  19 
d’octubre de 2022, ple ordinari de 8 de novembre de 2022.

S’aproven per unanimitat. 

Segon.-  Exp. 7085/21. Projecte d’extensió de xarxa soterrada i escomesa elèctrica de 
baixa tensió per a un subministrament a habitatge unifamiliar,  situat al polígon 4, 
parcel·la 750.

Per part de la secretaria es procedeix a la lectura del punt primer de l’ordre del dia.

Pren  la  paraula  el  regidor  d’AOU  i  diu  que  tal  i  com  es  va  explicar  a  la  comissió 
informativa, es tracta de la tramitació de l’interès general per un soterrament d’una xarxa i 
que s’envia al consell per als informes preceptius. 

Obert el torn de debat, pren la paraula la Sra. Catalina Pizá d’Unidas Podemos i diu que es 
va tractar a comissió informativa, i que tal i com ja han comentat a altres expedients de 
soterrament de xarxes, ho consideren necessari i que poc a poc s’hauria s’anar incorporant 
tot el municipi al fet de llevar les xarxes àrees. 
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La Sra. Laura Celià diu que votaran a favor. 

El Sr. Jaume Mateu anuncia el seu vot a favor.

El Sr. Aguiló, regidor no adscrit, entén que és un tràmit tècnic i diu que votaran a favor.  

El Sr. Carlos Darder diu que tot el que sigui eliminació de cablejat és positiu. 

Passats a votació, la Corporació, per unanimitat, ACORDA:

Primer.-  Informar favorablement  la declaració d'interès  general,  prèvia a la concessió de 
llicència,  pel projecte d’extensió de xarxa soterrada i escomesa elèctrica de baixa tensió per 
a un subministrament a vivenda unifamiliar situada al polígon 4 parcel·la 75, d’acord amb 
els esmentats informes. 

Segon.-  Remetre l’expedient al Consell Insular de Mallorca per a el seu atorgament de la 
Declaració d’Interès General.

Tercer.-  Exp.  9185/22.-  Aprovació  conveni  de  col·laboració  amb  l’Oficina  de 
Prevenció i Lluita contra la Corrupció a les Illes Balears, per establir l’ús del registre 
de Béns Patrimonials de la OAIB, per part d’aquest Ajuntament.

El Sr. Carlos Darder explica la proposta i diu que versa sobre l’aprovació d’un conveni amb 
l’Oficina de Prevenció contra la Corrupció que té per objecte evitar la duplicitat que es 
donava  entre  els  registres  d’activitats  i  de  bens  patrimonials  dels  regidors,  d'ambdues 
entitats. Afegeix el regidor que el conveni permetrà que hi hagi un únic registre que serà el 
de l’Oficina, i que no suposa cap cost per l’Ajuntament. 

Pren la paraula la Sra. Catalina Pizá i diu que es va parlar en comissió, que es un tema 
important, sobretot pel que fa al bolcament de dades a l’Oficina i que tot el que sigui donar 
transparència a les dades de les persones que desenvolupen la seva feina a l’administració 
es important. Anuncia el seu suport i diu que si totes les dades són bolcades a l’Oficina, el 
control serà més estricte. 

Intervé el Sr. Gabriel Suau i diu que donaran suport perquè pensen que és un instrument 
positiu  de  col·laboració  entre  institucions  així  com  una  millor  facilitació  de  tràmits 
burocràtics  per  als  regidors  electes  per  presentar  aquest  tipus  d’informació,  que  es  un 
exercici  obligat  de  transparència.  Explica  que  estarà  bé  que  hi  hagi  un  canal  únic  de 
presentació de les declaracions de bens i d’activitats, i que tal i com ha comentat la Sra. 
Piza, facilitarà que l’apartat de Sóller dins la web de l’Oficina estigui com pertoca. D’altra 
banda,  i  en  relació  amb  l’exercici  de  transparència,  vol  manifestar  que  en  aquesta 
legislatura hi ha hagut cert  dèficits  en algunes àrees,  i  posa com exemple,  la manca de 
convocatòria de comissions informatives o certes preguntes que no han sigut ateses. Diu 
que votaran a favor de la proposta però que podríem millorar a nivell municipal en aquest 
aspecte.  D’altra  banda,  vol  que  consti  en  acta  que  el  conveni  es  per  quatre  anys 
prorrogables quatre anys més i que implica a la vegada, modificar el reglament municipal. 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 5

G
JX

S2
3H

EA
G

M
9T

XY
KT

C
EA

N
SD

T 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//s

ol
le

r.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 3

 d
e 

9 



El Sr. Jaume Mateu diu que és un conveni que ajuda a tots els regidors i regidores a fer els 
tràmits al que estan obligats com a representants electes d’una manera més senzilla. Diu 
que és una iniciativa que s’ha estès a diferents municipis. Anuncia que votaran a favor i 
anima, tal i com ha dit el Sr. Suau, a continuar fent passes en matèria de transparència. 

El Sr. Jaume Bestard diu que votaran a favor perquè consideren que serà una bona eina i 
que permetrà simplificar a tots els membres electes posar damunt la taula quin són els seus 
bens i les seves activitats. Anuncien el seu suport a la proposta. 

Pren  la  paraula  el  Sr.  Aguiló  i  diu  que  li  donaran  suport  perquè  la  gent  que  no  està 
acostumada a fer aquest tipus de tràmit a vegades ha necessitat ajuda i considera positiu 
tenir-ho de manera centralitzada.

El  Sr.  Carlos  Darder  diu  que  es  tracta  al  final  de  simplificar  i  que  aquest  exercici  de 
transparència es bo i és sa. 

Passats a votació, la Corporació, per unanimitat, ACORDA: 

Primer: Aprovar la subscripció del conveni de col·laboració amb l’Oficina de Prevenció i 
Lluita contra la Corrupció a les Illes Balears, per tal d’establir l´us del registre de Béns 
Patrimonials  de  l’OAIB,  amb  l’objecte  d’establir  el  mecanisme  de  presentació  de  les 
obligacions  establertes  en  els  articles  75.7  i  de  la  D.A.  quinzena  de  la  Llei  7/1085, 
reguladora de bases del règim local. 

Segon: Comunicar el present acord a l’Oficina de Prevenció i Lluita contra la Corrupció a 
les Illes Balears, depenent del Parlament I.B.

Tercer: Facultar al sr. Batle per a la signatura del conveni i de tot els documents que siguin 
necessaris per a l’efectivitat del present acord”. 

Explica la proposta la Sra. Andrea Pomar qui vol destacar que aquesta comissió informativa 
si que es va convocar amb urgència i que es tracta de suspendre el pagament de les quotes 
de l’escolarització. Vol matisar que hi ha altres municipis que han optat per no suspendre el 
pagament i posteriorment retornar els diners als pares. 

Comunicacions oficials

Es dóna compte de les Juntes de Govern i les Resolucions de batlia des de la darrera sessió 
ordinària:

-  Decrets del 2172 de 2022 al Decret 10 de 2023.
-  Juntes de Govern ordinàries de 9, 16, 18 23, 28, 30 de novembre; 7, 14, 21, 28 i 30 de 
desembre de 2022 i 4 de gener de 2023. 

Precs i preguntes. 

El Batle demana si hi ha qualque prec o pregunta i demana la paraula la Sra. Andrea Pomar  
que vol posar damunt la taula un prec i una pregunta, però que abans vol posar en context  
històric aquest prec i aquesta pregunta. Diu que és de justícia pel poble de Sóller que tengui  
coneixements  dels  fets  que  exposarà  i  que  es  sàpiga  de  quina  manera  actua  el  Partit 
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socialista. Exposa que com a regidora d’educació el dia 15 de desembre la varen cridar certs 
pares  i  mares  i  li  demanaren  pel  lloc  d’una  reunió.  La  regidora  diu  que  no  tenia  cap 
constància de cap reunió i que fou informada que aquesta reunió va ser convocada per la 
regidora Mar Pérez, la qual, segons la Sra. Pomar,  va enviar una WhatsApp als equips 
directius i Apimas dels centres recollits en el Conveni de l’Ibisec dels tres milions d’euros. 
La regidora, reprodueix el missatge enviat, segons la Sra. Pomar, per la Sra. Mar Pérez i diu 
que va cridar a la Sra. Mar Pérez per demanar-li per la reunió, en concret diu que li va 
demanar a la Sra. Mar Pérez si era una reunió de partit. Segons la Sra. Pomar, la Sra. Mar 
Pérez va respondre que si i que vendria gent de la Conselleria. Diu la Sra. Pomar que va  
quedar molt sorpresa perquè l’Ajuntament duia des del 7 d’octubre de 2022, sol·licitant a la 
Conselleria d’educació la convocatòria de la comissió mixta de seguiment del Conveni. 
Remarca  que  tot  el  que  comenta  està  documentat.  Segons  la  regidora  es  reenviaren 
reiteradament  aquestes  sol·licituds  de  convocatòria  de  la  comissió  de  seguiment  del 
Conveni, sense obtenir cap tipus de resposta per part de la Conselleria. Diu la Sra. Pomar 
que té coneixement pels pares i mares que el director general ve a l’institut de Sóller el dia  
20 de desembre. Opina que aquesta reunió es fa d’esquena al 50% del Conveni que ho 
representa l’Ajuntament de Sóller. Segons la Sra. Pomar posteriorment a dita reunió,  fou 
informada per part dels pares o membres dels equips directius, de certs acords.  Explica que 
amb posterioritat, dia 22 de desembre l’Ajuntament va rep una sol·licitud de reunió de la 
comissió  de  seguiment,  que  l’Ajuntament  contesta  i  que  es  convoca  una  reunió  de  la 
comissió de seguiment per a dia 11 de gener a la sala magna de l’Ajuntament, però que 
finalment ha rebut una cridada per part de la Conselleria que no podran assistir a la reunió, 
perquè el Sr. Toni Morante, que malgrat no forma part de la comissió té interès d’assistir a 
la  reunió,  no  li  es  possible  assitir  per  temes  d’agenda.  Explica  la  Sra.  Pomar  que  la 
Conselleria anuncia posar-se en contacte amb l’Ajuntament per oferir una nova data en 
funció de l’agenda del director general. Segons la Sra. Pomar esperam aquesta resposta. 
D’altra banda diu que s’ha de posar també en context el conveni, perquè diu que es va 
anuncia a «bombo i platillo» el dia 27 de febrer de 2019,  per part de l’equip de govern 
d’aquell moment, una inversió de tres milions d’euros per part de la Conselleria d’educació 
en ampliacions i millores en infraestructures educatives a Sóller. Segons la Sra. Pomar no 
es va dir que paral·lelament a dit conveni, el Batle en el seu moment, el Sr. Servera, va 
signar  un  reconeixement  de  deute  amb l’Ibisec  de  1’5  milions  d’euros,  i  que  per  tant, 
segons la regidora, la inversió era de 1’5 milions. Explica que ja en campanya electoral, que 
dura de 10 de maig de 2019 al 25 de maig de 2019, en concret el dia 22 de maig, surt en 
premsa, que finalment es signa el conveni amb millores escolars. Diu la senyora Pomar que 
dia  17  de  setembre,  iniciat  el  curs  escolar,  l’Ajuntament  amb el  nou equip  de  govern 
demana que es faci una reunió de la comissió de seguiment del conveni. Segons la Sra. 
Pomar es prioritzen les actuacions més importants. Relata que dia 23 de setembre de 2019, 
el Batle ja va autoritzar a Ibisec a autoritzar els espais necessaris per fer la primera i única 
actuació  que  ha  fet  l’Ibisec,  que  és  la  substitució  de  la  fusteria  del  Puig.  La  regidora 
continua  el  seu relat  dient  que la  primera  reunió de seguiment  entre  l’Ajuntament  i  el 
Govern fou el mes de desembre i que la segona reunió del conveni fou al mes de gener de 
2020, en la qual s’acordà que l’Ibisec serà l’encarregada de redactar el projecte del gimnàs 
de Pere Cerdà. Segons la regidora també estava amb marxa el tema de la cuina de l’Institut. 
Afegeix  que  després,  en  ple  confinament  la  conselleria  envia  un  requeriment  sobre  el 
projecte de cuina dient que no s’adequa a l’actual oferta de l’Institut. Segons la regidora 
començat  el  curs  escolar,  el  mes  de  novembre  es  duu a  terme  la  tercera  reunió  de  la 
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comissió de seguiment  amb l’Ibisec i  el  mes de gener  de 2021 l’Ajuntament  de Sóller 
demana  una  reunió  perquè  entén  que  la  Conselleria  no  està  fent  les  coses  com  toca. 
Finalment diu la regidora que al mes de novembre de 2011 la conselleria decideix convocar 
la reunió sol·licitada per part de l’Ajuntament al mes de gener. En aquesta reunió al mes de 
novembre, entre altres temes,  les dues parts estan d’acord en que s’ha de seguir fent la 
inversió i es parla dels diferents projectes del conveni i també és posa damunt la taula fer 
feina amb l’addenda del conveni, i que al mes de desembre de 2021 la Junta de Govern ja 
demana la prorroga a la Conselleria. Explica que el 2022 s’envien diferents cartes per part 
de l’Ajuntament a la Conselleria amb pressuposts per fer actuacions als centres escolars, 
respecte i que no s’ha rebut resposta. Diu la Sra. Pomar que el mes de maig la conselleria  
remet còpia de la prorroga del conveni signada, malgrat a l’Ajuntament li hauria agradat fer 
una firma presencial  en el marc dels actes de la fira en un acte institucional.  Segons la 
regidora el mes d’octubre tal i com ha explicat abans, es varen començar a enviar cartes 
sol·licitant la reunió de la comissió de seguiment del conveni, i que després de cinc cartes 
s’ha fet una reunió d’esquenes de l’Ajuntament. La regidora opina que és un actitud molt 
poc seriosa i que no és l’adequada. La Sra. Pomar relata una sèrie de  publicacions que fa la 
Conselleria d’Educació a les seves xarxes socials, sobre inversions a les Illes Balears i ho 
compara amb la inversió a Sóller que diu que ha sigut únicament la fusteria del Puig. Diu la 
Sra. Pomar que li pareix vergonyós com està actuant el partit socialista i el govern de les 
Illes Balears i demana que es prenguin més seriosament la manera d’actuar. Vol donar les 
gràcies  al  serveis  tècnics  i  econòmics  de  la  casa  i  demana  que  quan  abans  millor  es 
convoqui la comissió de seguiment. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu i per al·lusions li diu a la Sra. Pomar que utilitzen els 
plens per fer aquestes coses i per posar en dubte les actuacions d’altres institucions enlloc 
de posar en valor la seva pròpia que és el que tocaria perquè estan governant i que ells estan 
a l’oposició i fiscalitzen. El Sr. Mateu diu que és un bon conveni, que si no fos un bon 
conveni, l’equip de govern actual no l’hauria prorrogat. El Sr. Mateu vol llegir la clàusula 
quarta del conveni  i demana que consti  en acta que diu: «correspon a l’Ajuntament  de 
Sóller  duu  a  terme  amb  mitjans  propis  o  aliens  la  redacció  dels  projectes  urbanístics 
corresponents a les obres relacionades a l’annex d’aquest conveni...» Segons els regidor 
cada una de les parts té obligacions i demana a la regidora quan de projectes urbanístics ha 
realitzat. 

Vol intervenir la Sra. Mar Pérez i diu que farà la seva intervenció en castellà i que pareix  
que a la regidora li ha sorprès que ella enviàs un WhatsApp en castellà quan el partit a que 
pertany la regidora, fou el que va voler llevar el català de les aules. Li diu a la Sra. Pomar 
que si  hagués fet  tant  feina i  dedicat  al  conveni,  el  mateix temps que ha dedicat  a  fer 
l’exposició al ple, avui ja no parlaríem d’aquest conveni perquè ja estaria complert. Explica 
que la reunió a que s’ha referit la regidora es va convocar perquè la comunitat educativa 
està preocupada pel fet que han passat tres anys i l’Ajuntament no ha fet res i que malgrat 
ha  hagut  una  pandèmia,  el  país  no  s’ha  paralitzat.  Segons  la  Sra.  Pérez  a  la  comissió 
informativa que es va fer al 2019, la Sra. Pomar va dir que el conveni no estava clar i que 
no s’entenia. La Sra. Pérez diu que a la següent comissió informativa va duu el conveni i va 
dir que el conveni era claríssim el que establia, i que ella es va oferir per acompanyar a la 
Sra. Pomar a Palma, a la conselleria  d’educació.  Segons la Sra. Pérez, la conselleria  té 
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aquesta inversió a dins un calaix i que això no és la seva voluntat i que està clar perquè no 
s’han fet les inversions. 

El Sr. Mateu diu que no es de rebut la manera com tenen de dirigir-se a ells, que no han de 
demanar explicacions per poder-se reunir amb qui lis dona la gana i diu que s’han de reunir 
més perquè així es senten al·ludits i es posen les piles. 

Intervé la Sra. Pomar i diu que el Psoe pot fer les reunions que vulgui però que el que 
hauria de fer es convocar les reunions de la comissió de seguiment i aixecar acta, i no fer  
una reunió a les esquenes de una de les parts. Segons la Sra. Pomar el Sr. Mateu no ha de 
donar  lliçons,  i  que  efectivament  damunt  el  conveni  diu  que la  redacció  dels  projectes 
corresponia a l’Ajuntament però que a la primera reunió de la comissió de seguiment es va 
acordar que el projecte del Pere Cerdà l’assumiria l’Ibisec, i que aquest projecte ja està fet. 
Pel que fa als altres dos projectes, els serveis tècnics poden informar perfectament sobre 
l’estat del mateixos. Insisteix que ara s’està fent feina en que no casa l’oferta educativa 
actual i el que vol la conselleria i que de fet una de les coses que es volen tractar a la 
propera reunió del conveni es aquest tema, apart de la pujada de preus dels pressuposts. 
Segons la Sra. Pomar lluitaran fins al darrer dia i reclamaran la inversió dels tres milions 
d’euros al poble de Sóller.  Explica que la regidoria vol que quedi tot registrat i amb papers 
i poder demostrar tota la feina feta per la seva regidoria. Demana que es posi data i hora per 
la comissió de seguiment que ja es de jutjat de guàrdia. 

La Sra. Mar Pérez diu que li  dona pena que s’intenti  enganar a la gent i que durant el  
transcurs de la reunió va pensar quina pena que no estàs present la regidora perquè se li 
hauria posat la cara vermella. 

El Sr. Batle intervé i diu que l’objectiu de la reunió era precisament posar-ho tot vermell, 
vermell Psoe. Segons el Sr. Simarro el poble no es mereix aquesta situació i menys per part 
d’un govern. Opina que el Conveni va ser un engany absolut al poble de Sóller. 

En aquest moment, quan són les 11:07, els tres regidors del partit socialista,  abandonen la 
sessió. 

La Sra. Pomar diu que aquí és demostra l’educació del partit socialista aixecant-se de la 
sessió. 

El Sr. Batle diu que han abandonat la sessió els membres del partit socialista i que no es just 
que abans de les eleccions es fes un gol a l’altra part de l’equip de govern, que era Més, 
amb una conveni que sabien perfectament que no podríem complir.  Segons el Batle fer 
l’obra  és  una  competència  de  la  Comunitat  autònoma  i  que  a  l’Ajuntament  el  que  li  
correspon es el manteniment. Considera que va ser una trampa i que l’únic que volia el  
Govern era el compromís de que l’Ajuntament pagàs 1’5 milions d’euros que, segons el 
Batle no corresponia pagar a l’Ajuntament, i que ha cobrat de l’Ajuntament però que no ha 
fet cap inversió a l’Ajuntament  de Sóller. Critica que no hagi tengut temps per venir a 
Sóller i que no es doni l’oportunitat a Sóller 2010 de poder aplaçar el pagament. El Batle 
diu que era un mal conveni i que les competències són seves i que ho haurien de fer d’ofici, 
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que  no  faria  falta  signar  cap  conveni.  Opina  que  l’equip  de  govern  anterior  sabia 
perfectament  que els  serveis  tècnics  estaven totalment  saturats.  Dóna l’enhorabona a  la 
regidora per la seva explicació i diu que no és de rebut que un director general vengui a una 
escola a dir coses que no són certes, més a més quan una de les parts, l’Ajuntament no ha 
pogut dir la seva, i que està bé que es pugui fer una pregunta al Psoe sobre un tema que els  
afecta a tots. 

Demana la paraula la Sra. Catalina Pizá i diu que no entrarà a debatre amb el Batle el que 
fan o deixen de fer els consellers, i  que fan el que troben mes adient per millorar la vida de 
la gent. A la portaveu d’Unidas Podemos li pareix de molt mal gust parlar de companys que 
no estan presents i diu que el cos també li demanava partir. Li diu a la Sra. Pomar que el 
que hauria d’haver fet era convocar una comissió informativa i explicar tot el tema aquest 
del conveni, i no fer-ho a un plenari on han duit només dos tràmits ordinaris que eren de 
trenta  segons  i  podria  haver-se  convertit  aquest  plenari,  en  el  més  curt  després  de  la 
renúncia del Sr. Joan Ruiz. Diu la Sra. Pizá que sembla que han vengut a omplir un plenari  
perquè  no  ens  anàssim  set  minuts  després  de  començar.  Diu  que  propostes  de 
desenvolupament de feina d’equip no en presenten ni una. Remarca que no ha demanat la 
paraula per defensar els consellers. Li diu al Sr. Batle que si fos conseller, que no ho ha 
estat, faria el mateix. 

El Sr. Batle diu que com a representant municipal li preocupa que fa el govern, que ell ha 
de  defensar  el  seu  poble.  Considera  que  el  que  no  té  sentit  es  que  des  del  2017  està 
aprovada la inversió de l’asfalt de la Figuera i que es de vergonya que encara no s’hagi fet.  
Diu que el Sr. Sevillano va venir aquí per prometre una mentida, el que tendria que haver 
fet  es  executar  el  carril  bici  directament  dins  el  tram  que  podia  fer  de  les  seves 
competències, i que no ha posat ni una palada. Segons el Sr. Batle el tema dels asfalts és 
una vergonya i li diu a la Sra. Pizá que no es preocupi que quan sigui conseller ho farà bé. 
Afegeix que han fet una rotonda que ningú demanava i que és la mes cara de la història. 
Segons el  Sr. Batle es va convocar  a ell i altres batles de la zona per posar un semàfor a la 
carretera de Palmanova i varen dir que no podien fer una rotonda a una recta, i en canvi si 
es va poder fer la rotonda de Raixa que no era una inversió necessària. Critica que en aquest 
cas,  per  fer  aquest  actuació  no  els  varen  convocar.  El  Batle  demana  que  es  facin  les 
inversions compromeses i que Sóller tengui almenys tan bons serveis del Govern com tenen 
altres  municipis.  Diu que el  Govern  a  Sóller  no ha posat  res,  i  posa com exemples  la 
depuradora, medi ambient o educació. Afegeix que el que no es pot fer és d’un conveni 
només fer les persianes del Puig i que nosaltres hem pagat un milió d’euros a la Conselleria. 

El Batle dóna el condol per la defunció del Sr. Simó Batle que fou Batle de Sóller i explica 
que es posarà un llibre de condol a l’entrada de l’Ajuntament. 

Quan són les 11:24 hores, s’aixeca la sessió per part del Sr. Batle President, de la qual com 
a secretària estenc aquesta acta. 
 
Vist i plau                                                                                             La secretària 
El Batle President 
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Carlos Simarro                                                                                      Rosa Ripoll Coll 

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller,

El Batle                                    Davant meu 
                                                 la secretària 

S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària de dia 14 de març de 2023
i s’aprova per unanimitat.                .               

La secretària

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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